

01 November 2022

Update of Club Facilities and Services Arrangement (28th)

Dear Members and Guests,

Further to the latest government announcement regarding social distancing measures, our Club will adopt the following arrangement with immediate effect:

CLUB OPERATION HOURS

Daily: 7:00am - 10:30pm

SPORTS & RECREATIONAL FACILITIES AND SERVICES

Indoor Pool & Outdoor Freeform Pool: Open from 7am to 10pm daily Bucket Pool: Every Saturday & Sunday Session 1: 9:30am - 12:00nn ; Session 2: 1:00pm - 6:30pm Baby Pool: CLOSED	<ul style="list-style-type: none"> • Not exceeding 85% of capacity • $\geq 1.5\text{m}$ between each of sub-groups of 12 persons • Limited sun lounger available with 1.5m distancing
Piano Room / Tennis Courts / Bowling Alley / Fitness Centre / Weight Room / Children Playground / Children Playroom	<ul style="list-style-type: none"> • $\geq 1.5\text{m}$ between each of sub-groups of 12 persons
Reading Room	<ul style="list-style-type: none"> • Not exceeding 85% of capacity • $\geq 1.5\text{m}$ between each of sub-groups of 12 persons
Outdoor Basketball Court	<ul style="list-style-type: none"> • Apart from team sports, sub-groups of 12 persons • $\geq 1.5\text{m}$ between each of sub-groups
Sauna Room / Steam Room / Indoor Jacuzzi	CLOSED
Towel Rental Service	RESUME

F&B OUTLET - CAFÉ SIENA

Hours of Operation: Mon: CLOSED, Tue - Sun & PH: 12:00nn - 9:00pm
 ≤ 12 persons per table and keep $\geq 1.5\text{m}$ distancing
 Rapid Antigen Test (RAT) within 24 hours is required for participating banquet

- 1) MUST SCAN THE "LEAVEHOMESAFE" QR CODE BEFORE ENTERING THE CLUB AND COMPLY WITH THE COVID-19 VACCINATION REQUIREMENT AS SET BY THE GOVERNMENT. MEMBERS OR GUESTS HOLDING RED OR AMBER CODE ARE NOT ALLOWED TO ENTER THE CLUB PREMISES. (FOR VACCINE PASS REQUIREMENT, PLEASE REFER TO THE VACCINE PASS DIRECTION AS POSTED IN THE CLUB.)**
- 2) MASK MUST BE WORN AT ALL TIMES WITHIN THE CLUB PREMISES EXCEPT EATING, DRINKING & OUTDOOR EXERCISE.**

The Club will continue to monitor the situation closely and review the arrangements in a timely manner. Thank you for your attention.

NOTICE

FROM CLUB MANAGEMENT

01 November 2022

最新會所設施和服務安排（更新 28）

致各會員及賓客：

根據政府最新宣布之有關社交距離措施的規定，會所將即時作出以下服務調整：

會所營運時間

每天：早上七時至晚上十時半

體育及康樂設施和服務

室內泳池、室外不規則池：每天早上七時至晚上十時開放 嬉水池：逢星期六及星期日 第一節：早上九時三十分至中午十二時正； 第二節：下午一時至下午六時三十分 小童池：關閉	<ul style="list-style-type: none">不得超過可容納人數的 85%每個小組不得超過 12 人及保持最少 1.5 米距離太陽椅有限度提供及保持最少 1.5 米距離
鋼琴室 / 網球場 / 保齡球場 / 健身中心 / 舉重室 / 兒童遊戲場 / 兒童遊戲室	<ul style="list-style-type: none">每個小組不得超過 12 人及保持最少 1.5 米距離
閱讀室	<ul style="list-style-type: none">不得超過可容納人數的 85%每個小組不得超過 12 人及保持最少 1.5 米距離
室外籃球場	<ul style="list-style-type: none">除隊際運動外，每個小組不得超過 12 人保持最少 1.5 米距離
桑拿室 / 蒸汽室 / 室內水力按摩池	關閉
毛巾租借服務	恢復

餐飲處所 - CAFÉ SIENA

餐廳營業時間：星期一：休息；星期二至日及公眾假期：中午十二時至晚上九時
不得超過 12 人同坐一桌及保持最少 1.5 米距離
出席宴會的會員及賓客須於 24 小時前進行快速抗原測試

- 1) 進入會所前，必須掃描「安心出行」二維碼及必須符合政府規定的新冠疫苗接種要求。持有紅碼或黃碼的會員或賓客均不得進入會所範圍。（詳情請參閱在本會張貼之疫苗通行證規例）
- 2) 除用膳及戶外運動期間，於會所範圍內會員及會員賓客必需一直佩戴口罩。

本會將繼續密切留意有關情況，並適時檢視安排。敬希垂注！

NOTICE

FROM CLUB MANAGEMENT